
KRAJEVNA SKUPNOST CERKNO 

BEVKOVA ULICA 9 

5282 CERKNO 

 

 

Datum: 10.7.2019 

 

 

Z A P I S N I K 
 

4. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 2.7.2019 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Marko Obid, Borut Eržen, Danilo Sedej, Aleš Tušar, 

Andraž Drešček, Andrej Valentinčič, Jože Močnik. 

Opravičeno odsotna: Saša Cvek. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 3. redne seje sveta z dne 4.6.2019. 

2. Idejne rešitve za mrliško vežico. 

3. Pobude in vprašanja. 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnik v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 3. redne seje sveta KS Cerkno z dne 4.6.2019. 

 

 

AD 2 

 

 

Predsednik Vid Lahajnar je besedo predal Miru Božiču iz Božič d.o.o., da predstavi možne 

rešitve rekonstrukcije obstoječe mrliške vežice v Cerknem. 

Miro Božič je v nadaljevanju povedal, da bo pri rekonstrukciji potrebno upoštevati varovani 

vodovodni pas in obdržati zunanje gabarite. Možnosti so, da se pred obstoječo vežico uredi  

pokrit nadstrešek, vežico pa preuredi, drug varianta je tudi da se vežico obrne proti cesti, v 

tem primeru nadstrešek ne sme segati čez obstoječe mere vežice. Poudaril je še, da bi bilo 

zaradi samega izgleda in kot tudi povečanja prostora pred vežico, potrebno odstraniti del 

podpornega zidu proti cerkvi in urediti stopnice proti spomeniku. 

 

Danilo Sedej je bil mnenja, da je lokacija primerna, v obstoječi vežici ga moti le to, da nima 

kuhinje, kamor se svojci lahko umaknejo, pa tudi sanitarije so utesnjene. Imel je pomisleke, 

da bomo nekaj naredili in nič pridobili. 

 

Marko Obid je spomnil, da se je govorilo tudi o premiku spomenika. 



Miro Božič  je dodal, da bi pri prestavitvi najbrž nastale težavi pri pridobitvi vseh potrebnih 

soglasodajalcev. 

 

Andraž Drešček je vprašal, če je možno umestiti tudi žarni zid. 

 

Miro Božič mu je odgovoril, da v tem delu ni primerno umeščati. 

 

Borut Eržen je vprašal, koliko časa bo vzela priprava celotne dokumentacije ter koliko bo 

dokumentacija stala. 

 

Miro Božič je odgovoril, da bi v marcu ali aprilu 2020 lahko pričeli z izbiro izvajalca. Vsa 

soglasja, načrti in ostala dokumentacija bi stala od 8.000 do 10.000 EUR. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet sklep: 

Miro Božič – Božič d.o.o. na podlagi predlogov članov popravi predstavljeno Variano 2 

ter pripravi ponudbo za pripravo potrebne dokumentacije, vključno z geodetskim 

posnetkom. 

 

AD 3 

 

Pod tretjo točko je predsednik Vid Lahajnar člane seznanil, da s prekinitvijo pogodb za 

plačilo licenčnin obstoječih programov na Kabelskem sistemu Cerkno, ne bo večjih težav kot 

tudi ne stroškov. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Z obračunom za mesec avgust se vsem aktivnim uporabnikom Kabelskega sistema 

Cerkno pošlje obvestilo o nameravani odpovedi naročniškega razmerja za kabelsko TV. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je člane seznanil s prošnjo Rajmunda Šavli o nakupu dva dela 

parcele in sicer del parcele št. 431/14 k.o. Cerkno v izmeri 62 m2 na katerem je montažni 

objekt in del parcele v izmeri 53 m2, ki predstavlja dovozno pot do stanovanjske hiše. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet sklep: 

Krajevna skupnost Cerkno soglaša s prodajo parcele št. 431/14 k.o. Cerkno, 

zainteresiranemu kupcu Šavli Rajmund, Platiševa ulica 55, 5282 Cerkno, pod pogojem, 

da le to odkupi v celoti, z mejaši lastniki pa sklene služnostno pogodbo za dostop do 

njihovih parcel. 

 

Marko Obid je bil mnenja, da je na trgu pred fontano potrebno obesiti obvestilo 

PREPOVEDANO PARKIRANJE - KLANČINA V UPORABI. Opazil je namreč skupino 

invalidov, ki klančine zaradi parkiranih avtomobilov ni mogla koristiti. 

 

Danilo Sedej in Borut Eržen sta ponovno spomnila, da je Trg pred fontano nujno urediti, ker 

je popolnoma uničen predvsem zaradi postavljanja šotora na različnih mestih. Kot prvo bi 

mogoče postavili korita in s tem preprečili parkiranje. 

 

Borut Eržen je vprašal, če so stanovalci Močnikove ulice že podali soglasje za postavitev 

ovire za umiritev prometa. 

 

Danilo Sedej je odgovoril, da bo v najkrajšem možnem času poskušal pridobiti soglasja. 



Borut Eržen in Danilo Sedej sta se dogovorila, da bosta pridobila ustrezna soglasja od 

stanovalcev. 

 

Borut Eržen je člane seznanil, da bo nova fontana za pokopališče dostavljena 3.7.2019. 

Povedal je še, da je govoril z Jankom Troštom glede postavitve t.i. ležečih policajev na 

Močnikovi ulici. Le ta mu je povedal, da je potrebno postaviti opozorilne znake na državni 

cesti, ki bodo nakazovali na umiritev prometa od zavijanju na Močnikovo ulico. Ovira se 

lahko postavi 15m od državne ceste. Vprašal je, če se lahko naroči projekt za postavitev t.i. 

ležečega policaja in dveh kandelabrov za obešanje transparentov pri pokopališču, ki bo stal 

cca. 420 EUR. Le tega bi naredil Primož Štucin s.p. 

 

Prisotni so se s predlogom strinjali. 

  

Seja je bila zaključena ob 21.15. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar 


